

ABSTRACT

**ANALYSIS OF MORAL VALUES IN THE FILM LE TOUR DU MONDE EN
80 JOURS (2021)**

By

ELSA SASMITA

This research aims to examine the moral values in the movie Le Tour du Monde en 80 Jour and its implication to French learning in high school. The research used descriptive qualitative method. The data source is the movie Le Tour du Monde en 80 Jour. The results of this study show that there are 60 data consisting of 1 data of moral values of human relations with God, 20 data of moral values of human relations with themselves, 39 data of moral values of human relations with other humans in the social environment. The results of this study can be implied in high school French learning in phase F in even semester, in the teaching module of class XI in fable material.

Keywords: Moral Value, Film, Nurgiyantoro.

RÉSUMÉ

ANALYSE DES VALEURS MORALES DANS LE FILM LE TOUR DU MONDE EN 80 JOURS (2021)

Par

ELSA SASMITA

Cette recherche vise à examiner les valeurs morales dans le film Le Tour du Monde en 80 Jours et son implication dans l'apprentissage du français. La recherche utilise la méthode qualitative descriptive. La source de données est le film Le Tour du Monde en 80 jours. Les résultats de cette étude montrent qu'il y a 60 données comprenant 1 donnée sur les valeurs morales des relations humaines avec Dieu, 20 données sur les valeurs morales des relations humaines avec soi-même, 39 données sur les valeurs morales des relations humaines avec d'autres humains dans l'environnement social. Les résultats de cette étude peuvent être impliqués dans l'apprentissage du français au lycée en phase F au semestre pair, dans le module d'enseignement de la classe XI dans le matériel de fable.

Mots-clés : Valeur morale, Film, Nurgiyantoro.